

Repealed: 2004-02-10

Abrogé : 2004-02-10

THE FARM PRACTICES PROTECTION ACT
(C.C.S.M. c. F45)

LOI SUR LA PROTECTION DES PRATIQUES
AGRICOLES
(c. F45 de la C.P.L.M.)

Normal Farm Practices Regulation

Règlement sur les pratiques agricoles normales

Regulation 214/96
Registered October 21, 1996

Règlement 214/96
Date d'enregistrement : le 21 octobre 1996

Hog operations

1 When determining what constitutes a normal farm practice for an agricultural operation carried on with hogs or hog wastes, the board is to have regard to the *Farm Practices Guidelines for Hog Producers in Manitoba* published by Manitoba Agriculture in May, 1994, as amended or replaced from time to time.

Élevage de porcs

1 Au moment de déterminer ce qui constitue une pratique agricole normale pour les exploitations agricoles liées aux porcs ou aux déchets de porcs, la Commission tient compte de la plus récente version du document *Farm Practices Guidelines for Pork Producers in Manitoba* publié par Agriculture Manitoba en mai 1994.

Beef operations

2 When determining what constitutes a normal farm practice for an agricultural operation carried on with beef or beef wastes, the board is to have regard to the *Farm Practices Guidelines for Beef Producers in Manitoba* published by Manitoba Agriculture in October, 1994, as amended or replaced from time to time.

Élevage de bovins

2 Au moment de déterminer ce qui constitue une pratique agricole normale pour les exploitations agricoles liées aux bovins ou aux déchets de bovins, la Commission tient compte de la plus récente version du document *Farm Practices Guidelines for Beef Producers in Manitoba* publié par Agriculture Manitoba en octobre 1994.

Dairy operations

3 When determining what constitutes a normal farm practice for an agricultural operation carried on with dairy animals or dairy animal wastes, the board is to have regard to the *Farm Practices Guidelines for Dairy Producers in Manitoba* published by Manitoba Agriculture in March, 1995, as amended or replaced from time to time.

Exploitations laitières

3 Au moment de déterminer ce qui constitue une pratique agricole normale pour les exploitations agricoles liées au bétail laitier ou aux déchets de bétail laitier, la Commission tient compte de la plus récente version du document *Farm Practices Guidelines for Dairy Producers in Manitoba* publié par Agriculture Manitoba en mars 1995.

All persons making use of this consolidation are reminded that it has no legislative sanction. Amendments have been inserted into the base regulation for convenience of reference only. The original regulation should be consulted for purposes of interpreting and applying the law. Only amending regulations which have come into force are consolidated. This regulation consolidates the following amendments: 150/2002 .

Veillez noter que la présente codification n'a pas été sanctionnée par le législateur. Les modifications ont été apportées au règlement de base dans le seul but d'en faciliter la consultation. Le lecteur est prié de se reporter au règlement original pour toute question d'interprétation ou d'application de la loi. La codification ne contient que les règlements modificatifs qui sont entrés en vigueur. Le présent règlement regroupe les modifications suivantes : 150/2002.

Poultry operations

4 When determining what constitutes a normal farm practice for an agricultural operation carried on with poultry or poultry wastes, the board is to have regard to the *Farm Practices Guidelines for Poultry Producers in Manitoba* published by Manitoba Agriculture in October, 1995, as amended or replaced from time to time.

5 Repealed.

M.R. 150/2002

Repeal

6 The *Normal Farm Practices Regulation*, Manitoba Regulation 181/94, is repealed.

Exploitations avicoles

4 Au moment de déterminer ce qui constitue une pratique agricole normale pour les exploitations agricoles liées à la volaille ou aux déchets de volaille, la Commission tient compte de la plus récente version du document *Farm Practices Guidelines for Poultry Producers in Manitoba* publié par Agriculture Manitoba en octobre 1995.

5 Abrogé.

R.M. 150/2002

Abrogation

6 Le *Règlement sur les pratiques agricoles normales*, R.M. 181/94, est abrogé.